

ADIB Direct Limit Increase Application Form

Customer Full Name: _____

Customer Type: New Customer Existing

If Existing:

Sr.No.	Account Number (For Reference Only)	Account Currency
1	_____	_____
2	_____	_____
3	_____	_____
4	_____	_____
5	_____	_____
6	_____	_____

I/We, hereby, requesting ADIB to increase the Online Banking Transaction limit:

AED 10 Million with maximum AED 1 Million/per transaction. AED 25 Million with maximum AED 5 Million/per transaction

In consideration for ADIB to process our request, I/We hereby, irrevocably and unconditionally, undertake and agree to indemnify ADIB as follows:-

- 1- I/We, hereby acknowledge and confirm that ADIB shall not be liable on to us and shall not bear any loses as a result of any illegal/unauthorized access or misuse and /or any hacking threat or incidents and /or any data misappropriation by any unauthorized party whatsoever in the course of ADIB acting upon our request by increasing the Online Banking Transaction limit as mentioned above unless that was caused by the ADIB's negligence or misconduct.
- 2- I/We, unconditionally and irrevocably, undertake to absolve and indemnify the bank and keep the Bank indemnified at all times , and save the Bank, and /or its affiliates, officers, employees, agents and suppliers harmless from any and all claims, demands, actions, proceedings, losses, liabilities, damages, costs, expenses (including legal costs and expenses), whatsoever suffered or incurred or may be brought against the Bank(including without limitation brought by ourselves) due to or arising out of our breach of this indemnity either directly or indirectly as a result of ADIB acting upon any of our instructions and / or process our request therein.
- 3- I/ We undertake not to raise any objection, challenge or defense whatsoever against what has been granted and agreed to by us in this request.
- 4- ADIB shall have the right to accept or reject this Request or cancel its acceptances at any time at its sole discretion.
- 5- This Request shall be governed by and construed in accordance with the Federal Laws of the United Arab Emirates as applied by Abu Dhabi Courts to the extent that such laws do not contravene the principles of Shari'a. All disputes arising out of or in connection with letter shall be submitted to the non-exclusive jurisdiction of Abu Dhabi courts.
- 6- This Request shall be an integral part of the Terms and Conditions governing the Cash Management Services and/or the terms and conditions of E-channel Master Agreement as amended, varied, superseded or replaced by ADIB from time to time and notified by ADIB and published on ADIB Website <https://www.adib.ae/en/SiteAssets/adib-direct-TCs.pdf> and https://adib.ae/en/SiteAssets/2018%20-%20PDFs/Terms_and_Conditions_of_E-Channel_Master_Agreement.pdf

Authorized Person 1

Name: _____

Title: _____

Signature: _____

Date: _____

Authorized Person 1

Name: _____

Title: _____

Signature: _____

Date: _____

For Bank Use Only

Received By	Signature Verification	Document Archival
Receiver Signature & Date	Maker Signature & Date	Archiver Signature & Date
Reviewer Signature & Date	Checker Signature & Date	
Client Segment	RIM/GRIM Number	

Company Stamp

طلب زيادة الحد اليومي للمعاملات المصرفية عبر الإنترنت

اسم المتعامل بالكامل: _____

متعامل حالي

متعامل جديد

فئة المتعامل:

في حالة المتعامل الحالي:

الرقم التسلسلي	رقم الحساب (للإشارة فقط)	عملة الحساب
1		
2		
3		
4		
5		
6		

إنني/إننا نطلب من المصرف زيادة الحد اليومي للمعاملات المصرفية عبر الإنترنت:

10 مليون درهم بحد أقصى 1 مليون درهم لكل معاملة. 25 مليون درهم بحد أقصى 5 مليون درهم لكل معاملة.

مقابل قيام المصرف بالموافقة على طلبنا، فإنني/إننا أتعهد/ نتعهد وأوفق / نوافق بموجبه دون قيد أو شرط على تعويض مصرف أبوظبي الإسلامي على النحو التالي:

- 1 - إنني/إننا، نقر ونؤكد على أن المصرف أبوظبي الإسلامي لن يكون مسؤولاً تجاهنا عن أي خسائر نتيجة لأي وصول غير قانوني/غير مصرح له أو سوء استخدامه و/أو أي تهديد بالاختراق أو حوادث و/أو أي سرقة للبيانات من قبل أي طرف غير مصرح به أيا كان عند قيام المصرف بمعالجة طلب زيادة الحد اليومي للمعاملات المصرفية عبر الإنترنت كما هو مذكور أعلاه ما لم يكن ذلك بسبب إهمال أو سوء تصرف من جانب المصرف.
- 2 - إنني/إننا نتعهد بشكل غير مشروط وغير قابل للرجوع أو النقص بإعفاء المصرف من المسؤولية ومنحه الضمانات وتعويضه عن الضرر في أي وقت، وحماية المصرف و/أو الشركات التابعة له و/أو المسؤولين و/أو الموظفين و/أو الوكلاء و/أو الموردين ضد أي مطالبات و/أو دعاوى قضائية و/أو إجراءات و/أو خسائر أو/أو مسؤوليات و/أو أضرار و/أو تكاليف و/أو مصروفات (بما في ذلك التكاليف والمصروفات القانونية)، التي يتحملها أو قد يتحملها أو يُطالب بها المصرف (بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تلك التي تسبب/نتسبب أنا/ نحن بها) نتيجة أو بسبب خرق هذا الضمان سواء بشكل مباشر أو غير مباشر كنتيجة قيام المصرف بتنفيذ تعليماتنا و/أو معالجة طلبنا المذكور هنا.
- 3 - إنني/إننا نتعهد بعدم تقديم أي اعتراض أو طعن أو دفاع أو أي كان نوعها بعكس ما تم إقراره والموافقة عليه في هذا الطلب.
- 4 - يملك المصرف الحق في قبول أو رفض طلبنا هذا كما يملك حق إلغاء موافقته على هذا الطلب في أي وقت من الأوقات وفق لتقديره المطلق دون إبداء أية أسباب.
- 5 - يخضع هذا الطلب ويفسر وفقاً للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة كما هي مطبقة في محاكم أبوظبي إلى الحد الذي لا تتعارض فيه هذه القوانين مع مبادئ الشريعة. تختص محاكم أبوظبي بالنظر في أية مسائل أو نزاع ينشأ أو يتعلق بهذا الطلب. ويعتبر هذا الطلب جزءاً لا يتجزأ من الشروط والأحكام المنظمة لخدمات إدارة النقد و/أو شروط وأحكام الاتفاقية الاطارية للقنوات المصرفية الإلكترونية والتي قد يتم تعديلها أو تغييرها أو إلغائها أو استبدالها من وقت لآخر بموجب إخطار مرسل من مصرف أبوظبي الإسلامي ومنشور على الموقع الإلكتروني لمصرف أبوظبي الإسلامي <https://www.adib.ae/en/SiteAssets/adib-direct-TCs.pdf> و https://adib.ae/en/SiteAssets/2018%20-%20PDFs/Terms_and_Conditions_of_E-Channel_Master_Agreement.pdf

الشخص المفوض 1	الشخص المفوض 2
الاسم:	الاسم:
اللقب:	اللقب:
التوقيع:	التوقيع:
التاريخ:	التاريخ:

استلمت من قبل	التحقق من التوقيع	أرشيف الوثائق
توقيع الامستلم والتاريخ	توقيع مدخل البيانات والتاريخ	توقيع الأرشيف والتاريخ
توقيع المراجع والتاريخ	توقيع المدقق والتاريخ	
شريحة المتعامل	رقم RIM/GRIM	

ختم الشركة